



Newsletter Q3 of 2026 會員通訊 2026年第三季度



Facebook



f fvpclub

Website



www.fvpclub.hk

各位會員

大家好！本人甄賀月（Moon Yan），非常榮幸於三月底獲委任為本會新任總經理。本人將秉承管理層的業務發展方向，並憑藉過往於各會所的工作經驗，帶領團隊不斷提升營運效率與服務質素，推動本會邁向更穩健的未來。並期待與各位會員攜手並進，共創更美好的明天。

俱樂部剛舉辦了各項活動，包括多項網球及匹克球比賽，如大灣區網球交流賽、青少年網球賽、仁濟匹克球工商慈善盃及MILP等賽事，氣氛熱烈，切磋交流成果豐碩，充分展現會員們的運動與團隊合作精神。

此外，深受會員們歡迎的歌唱比賽亦於6月5日順利舉行。參賽者歌藝精湛且演出專業，現場氣氛熱鬧，大家載歌載舞，讓所有出席的朋友渡過了一個非常愉快的晚上。

未來數月，本會將陸續推出一連串夏日暑期及假期活動，包括水上嘉年華、八月水運會及攝影比賽，誠邀各位會員踴躍參與，一起共渡健康又充滿活力的暑假！

中秋節人氣產品「錦綉樓自家製迷你奶黃月餅」。於八月初開始接受訂購，並設有特別早鳥預訂優惠價，切勿錯過！

因應年度員工派對，本會將於2026年9月28日（星期一）下午3時起暫停開放。對可能造成的不便，本會謹此致歉，並衷心感謝各位會員理解。

最後，衷心感謝各位會員一直以來的支持與參與。如有任何寶貴意見或建議，歡迎隨時提出分享，讓我們共同把會所建設得更舒適、更貼心，並持續提升服務水平。

甄賀月 總經理

Moon Yan General Manager

我們很高興地宣布，甄賀月女士(Moon)已於2026年3月正式加入錦綉花園鄉村俱樂部，擔任我們的新任總經理。

Moon擁有超過20年的卓越酒店行業經驗，曾在香港多家知名酒店和私人會所擔任領導職務，包括朗廷酒店、港島香格里拉、香港萬麗海景酒店、奕居、香港JW萬豪、女士康樂會、香港銀行家會所及西洋會所。在她的帶領下，其中多家機構曾榮獲卓越服務的高度肯定。

Moon帶來豐富的專業知識和經驗，我們期待她對提升會所服務及豐富會員整體體驗的貢獻。她將領導我們的管理團隊，並期待與會員們見面交流。

請與我們一起熱烈歡迎甄賀月女士，祈盼她在錦綉花園鄉村俱樂部翻開新篇章。

錦綉花園鄉村俱樂部管理層

We are delighted to announce that Ms. Moon Yan has joined Fairview Park Country Club as our new General Manager, effective March 2026.

With over 20 years of distinguished experience in the hospitality industry, Moon has held leadership roles across renowned hotels and private clubs in Hong Kong, including The Langham, Island Shangri-La, The Renaissance Harbour View, The Upper House, JW Marriott, Ladies Recreation Club, The Hong Kong Bankers Club, and Club Lusitano. Under her guidance, several of these establishments have earned prestigious accolades for service excellence.

Moon brings with her a wealth of professionalism and expertise, and we look forward to her contributions in enhancing the Club's services and enriching the overall member experience. She will be leading our management team and is eager to meet and engage with our members.

Please join us in extending a warm welcome to Ms. Moon Yan as she embarks on this exciting new chapter with Fairview Park Country Club.

Fairview Park Country Club Management



甄賀月女士
Ms. Moon Yan

General Manager
總經理

贊助：



主辦：錦綉花園鄉村俱樂部



2026 攝影比賽

《會員組》及《公開組》

Photo Competition of Fairview Park Country Club

錦綉花園鄉村俱樂部

日期： 26/07/2026 (星期日) 截止遞交參賽作品
17/08/2026 (星期一) 截止點讚投票Facebook人氣大獎
22/08/2026 (星期六) 獎項公佈、頒獎禮及相片分享茶會

參賽形式：參賽者可選擇遞交主題一至三項的相片各1張

拍攝主題：一) 樂在錦綉獎 (必須於錦綉花園內拍攝)
二) 歡聚一刻獎
三) 最佳構圖獎
#另設有Facebook人氣大獎 (由所有參賽相片競逐)

參賽費用：會員組 (會員免費) / *公開組 \$100/位 (非會員)
所有參賽者可獲贈海天堂贈券一份，於頒獎日派發，不設補領
*公開組之參賽者可獲得全日通邀請券兩張 (總值\$300)，憑券可於指定日子免費使用會所康體設施

報名方法：報名表可於本會所接待處索取或電子下載，遞交方法分為實體或電子方法

展示位置：本會所大堂及會所Facebook專頁參賽相集(www.facebook.com/fvpclub)

頒獎地點：本會大堂宴會廳(參賽者可享2位免費茶點招待及派發贊助商之禮品)

結果公佈：頒獎禮現場宣佈、本會所大堂展示、會員通訊刊登、會所Facebook專頁發佈

評審團：由專業攝影導師及錦綉花園鄉村俱樂部總經理擔任

下載報名表格



獎項

《會員組》及《公開組》
(每獎項均可獲以下獎品)

《獎狀1張》

《俱樂部\$1,000/\$500餐飲現金券》

《海天堂\$100現金券》



詳情可參閱宣傳海報、報名表格或向會員部查詢，電話：2471 6333。



錦綉樓 Fairview Restaurant

查詢電話
For enquiry : 2482 8679



亭林閣 Country Café

查詢電話
For enquiry : 2482 8675



7月1日至8月30日
1 July - 30 August



夏日逍遙龍皇宴
Summer Loster Special

7月2日至31日
2 - 31 July



中山風味篇
Zhongshan Delicacies Delight

8月6日至31日
6 - 31 August



蘇杭美食匯聚
Hangzhou Delicacies Delight

8月17日至28日
17 - 28 August



中式美食點心薈萃放題
Lunch All-You-Can-Eat

9月2日至30日
2 - 30 September



閩南風味篇
Minnan Cuisine

9月25日至27日
25 - 27 September



花好月圓套餐及小菜精選
Mid-Autumn Festival Recommendations

中秋節

自家製奶黃月餅

Mid-Autumn Festival Homemade Moon Cakes

自家製迷你奶黃月餅(8個裝)

Mini Egg Yolk Custard Moon Cakes (8 pcs per pack)

優惠價
Special Price
\$240
原價
Original Price
~~\$268~~

訂購日期 Pre-Ordering Date : 01/8 - 12/9/2026
取貨日期 Pick Up Date : 13 - 24/9/2026

凡於 01 - 31/8/2026 期間預訂，每盒可享九折優惠。
10% special discount will be offered from 01 - 31/8/2026 during pre-ordering period.

凡購滿6盒可享九折優惠。10盒或以上，可享八五折優惠。
10% off for 6 boxes. 15% off for order over 10 boxes.

7月起
Starting from July



夏日特飲
Summer Drinks

7月7日至31日
7 - 31 July



泰國美食節
Thai Food Promotion

7月27日至8月31日
27 July - 31 August



週一主廚烤肉拼盆
Monday Grill Master's Platter

8月4日至28日
4 - 28 August



比利時美食推廣
Belgian Food Promotion

9月1日至25日
1 - 25 September



巴西燒烤
Churrasco

歡迎預訂
Advance Order



斧頭扒套餐
Tomahawk Steak Set

亭林閣暑期營業時間 Country Café Opening Hours in Summer

暑假期間，亭林閣逢星期一如常開放，詳情請參考以下時間表。

During summer vacation, Country Café will operate as usual on Monday. For details, please refer to the timetable listed below.

亭林閣暑期營業時間 (7月27日-8月31日) Country Café Opening Hours in Summer (27 July - 31 August)	
星期一至星期六 Mon to Sat	12noon - 10pm
星期日及公眾假期 Sun and Public Holidays	10am - 10pm

清爽一夏 Crisp Summer

水上 Fun Fun Fun

Let's Get Wet

7月
18
(星期六 SAT)

時間 Time : 2:00pm - 6:00pm

入場費用 Fee :

** 以現金繳付 By Cash **

大小同價
Same Price for
all ages

會員 Member \$50/位 each

嘉賓 Guest \$80/位 each

有關活動詳情，請留意宣傳單張。
For details, please refer to the promotion flyer.

錦綉花園網球隊

Fairview Park Country Club Tennis Team

- 為隊員提供練習時間
Provide the practice time for players
- 安排隊員技術上指導及教學
Arrange the Technical guidance and Coaching
- 讓隊員參與香港網球聯賽機會
Opportunities for players to participate in the Hong Kong Tennis League
- 定期舉辦旅行及網球聯誼活動
Organize Travel and Tennis fellowship activities regularly.

誠邀你加入!

Recruit NEW Members!

查詢詳情，請致電康體部，電話 2482 8681。
For details, please contact S&R Dept. at 2482 8681.

誠邀您加入!

Recruit NEW Members!

錦綉花園匹克球隊

Fairview Park Pickleball Team

- 結識球友，共同練習
Connect with fellow players to practice together
- 互相切磋，增進球技
Learn from each other and improve skills
- 讓隊員參與中國香港網球總會舉辦之匹克球聯賽機會
Provide team members with opportunities to participate in pickleball leagues organized by the Hong Kong, China Tennis Association
- 組織球隊並參加相應級別的匹克球比賽
Form a team and compete in pickleball tournament at appropriate skill levels

查詢詳情，請致電康體部，電話 2482 8681。
For details, please contact S&R Dept. at 2482 8681.

匹克球場及部分網球場更換新 LED 燈完成，第二期1-6號網球場 LED燈工程更新在即，俱樂部持續為您帶來更專業的運動體驗。

The LED lighting replacement for the pickleball courts and tennis courts has been completed. The second-phase LED lighting upgrade for Tennis Courts No.1-6 is coming soon. The Club continues to bring you more professional sports experience.

The 43rd Annual Swimming Gala

第43屆

週年水運嘉年華

16/8/2026 (星期日 Sun) 1:00pm-6:30pm

參賽者 Participant: 會員 Member - \$20/位 each
嘉賓 Guest - \$50/位 each

觀眾 Spectator: 會員 Member - 免費 Free
嘉賓 Guest - \$30/位 each

截止日期 Deadline: 2/8/2026 (星期日 Sun)

凡報名參賽者，均獲得：

- A Free Coupon will be given to every participant:
- 1) 免費玩攤位遊戲兩次
 - 2) 精美小食包一份
 - 3) 小禮物一份

- 1) 2 game stall tickets
2) 1 pack of Refreshment
3) 1 Gift

6/7/2026
9:00am 起
會員優先
接受報名

20/7/2026
9:00am 起
公開
接受報名

查詢 INFORMATION

☎ 電話 TEL : 2482 8681

猜燈謎・迎中秋

Lantern Riddle Fest

日期 Date: 25/9/2026 (五 Fri)

時間 Time: 12:00nn - 10:00pm

地點 Venue: 俱樂部大堂 Club Lobby

有關活動詳情，請留意宣傳單張。
For details, please refer to the promotion flyer.

美容護理：

\$2,500 / 10格 (有效期：1年)

一次性購買 50 格即送 10 格 (有效期：2 年)

Facial Treatment

\$2,500/10 grids (valid for 1 year)

Buy 50 grids at once and get 10 grids for free (valid for 2 years)

全新推出!

美容療程
美體療程

格仔儲值卡

一個價錢・自由配搭

纖體護理 / 保健護理：

\$3,000 / 10次 (有效期：1年)

一次性購買 50 次即送 10 次 (有效期：2 年)

Slimming Treatment / Health Treatment

\$3,000/10 times (valid for 1 year)

Buy 50 times at once and get 10 times for free (valid for 2 years)

(優惠不可同時使用 Offers cannot be used in conjunction with each other)

康體部最新資訊 Sports & Recreation Update

2026 游泳班及游泳隊 2026 Swimming Course & Swimming Team

現已接受報名，請到康體部櫃台索取申請表格。
Please collect application forms from S&R Counter and apply for entry.
(只限會員 Members only)

健體訓練課程 Fitness Training Course



個人健體課程 Personal Fitness Training	
收費 FEE	有效期限 Valid Period
\$680 / 小時 hour	1 天 day
\$6,000 / 10 小時 hours	6 個月 months
\$11,000 / 20 小時 hours	1 年 year
\$15,000 / 30 小時 hours	2 年 years

所有健體課程只可由本會所健身教練主理，閣下如欲參加，可向教練或康體部職員查詢及預約。
All fitness training courses are exclusively conducted by the Club Trainer. If you are interested, welcome to contact our trainer or S&R staff for details and advance booking is required.

嘉賓康體券價目表 Price List for S&R Guest Coupons

類別 Category	7月至9月 Jul-Sept		10月至12月 Oct-Dec	
	平日 Weekdays	星期六、日 及公眾假期 Sat, Sun & Public Holidays	平日 Weekdays	星期六、日 及公眾假期 Sat, Sun & Public Holidays
小童 Child (3至12歲 Aged 3 to 12)		\$80	\$55	\$80
長者 Senior (65歲或以上 Aged 65 or above)		\$80	\$55	\$80
青少年及成人 Teens and Adult		\$150	\$110	\$150

嘉賓康體券只可在購買當天使用，不設預售。
A guest coupon is only valid on the day of issue and advance purchase is not allowed.

嘉賓康體券購買 Purchase of Guest Coupons

現提醒各會員《俱樂部章程》第22.4條：「任何會員不可於同一月份內為同一位嘉賓購買多於兩張嘉賓康體券。」為保障購買康體券之權利不被濫用，請各會員遵守有關條款。

Members are reminded of the Club 《Bye-Laws》 Clause 22.4 : "Non-members shall not be brought to the Club as guests by the same member more than twice in any one calendar month." To ensure the privilege for purchase of guest coupons is not abused, members are required to follow the rules and regulations concerned properly.

最新颱風信號及惡劣天氣安排 Updated Tropical Signals & Severe Weather Arrangement

由於在惡劣天氣影響下，為保障各會員及本會職員的安全，以及交通與相關營運配套之服務受影響，本會將有以下的安排：
To ensure the safety of our members and employees, and also the transportation and related services may be affected, the Club will have the following arrangements for severe weather:

信號 Signal	會所營運 Club Operations	會所安全措施 Club Safety Measures	備註 Remarks
 Black 黑		會所正常開放 Club Open Normal 戶外設施關閉 Outdoor Facilities Closed	如於早上7:00前發出黑色暴雨警告信號，會所開放時間可能受影響 If Black Rainstorm Warning is issued at or before 7:00am, the Club will provide limited services
T8		會所關閉 Club Closed 所有餐飲及設施關閉 All Restaurants & Facilities Closed	- 如於早上6:00發出或預告早上8:00前發出8號或以上的烈風或暴風信號，會所暫停營業 If Tropical Warning Signal No.8 or above is announced at 6:00am, or the Pre-No.8 Typhoon Warning is issued on or before 8:00am, Club will be closed temporarily - 如於下午3:00或之前改掛3號或以下的信號，會所將於晚上6:00恢復營業 If the Signal is lowered to No.3 or below on or before 3:00pm, Club will resume normal operation at 6:00pm - 如於下午3:00後改掛3號或以下的信號，會所維持餘下時間暫停營業 If the Signal is lowered to No.3 or below after 3:00pm, Club will remain closed for the rest of the day

以上可能由於天氣狀況及相關因素的不確定性，運營時間可能會有所調整。詳情請參閱本會於Facebook及WhatsApp的最新公布。
Due to uncertainty in weather conditions and related factors, the operating hours may be affected. For the latest updates, please refer to Club's posted announcements on Facebook and WhatsApp.

特別通告 Special Notice

嚴禁穿著各式人字拖或拖鞋 No Flip Flops or Slippers Allowed

不准於室內設施穿著任何時尚、顏色人字拖或拖鞋。
No Flip flops with any design and colour or slippers are permitted.

(俱樂部有權拒絕衣著不恰當之任何會員、賓客或人士進入中西餐廳及俱樂部會所範圍內。
The Club reserves the right to refuse any Member or Guest, who is not suitably dressed to enter the indoor dining facilities and the Club Premises.)



游泳池使用者的溫馨提示 Friendly Reminder



嚴禁在泳池範圍使用拍照或錄像的器材
NO PHOTOGRAPHY



嚴禁在泳池範圍跳水
NO DIVING



嚴禁於靠近泳池周邊範圍吐痰
NO SPITTING



嚴禁在泳池範圍使用水槍
DON'T USE WATER GUNS



嚴禁攜帶大型充氣玩具及物品
DON'T USE LARGE INFLATABLE TOYS



嚴禁使用任何划水掌及蛙鞋
DON'T USE ANY PADDLES AND FINS

18 / 4 / 2026

大灣區網球交流賽 | Greater Bay Area Tennis Competition



24 / 4 / 2026

錦綉盃 - 青少年網球新星賽 | Fairview Cup - Junior Tennis Competition



3 / 5 / 2026

仁濟匹克球工商慈善盃 | Yan Chai Pickleball Corporate Charity Tournament



19 / 4 / 2026
工作坊 - 紮染環保袋 | Workshop - Tote Bag Tie Dye



23 / 5 / 2026
工作坊 - 日本南高梅酒 | Workshop - NanKo-Ume Wine



6 - 7 / 6 / 2026
2026英式桌球錦標賽 | Snooker Competition 2026



5 / 6 / 2026
錦綉超新星歌唱大賽 2026 Fairview New Star Singing Contest 2026





Join Now and Enjoy 立即加入，毋須猶豫

優惠價
Special Offers

\$28,800

(原價 original price: \$43,800)

錦綉花園鄉村俱樂部

*Fairview Park Country Club
Membership Promotion*

入會優惠

可享以下優惠 Benefits Include:

- **\$1,000「飲食現金券」**
\$1,000 worth of F&B coupons
- **10張嘉賓康體券**(價值高達\$1,500)
10 pieces of S&R Guest Coupons (value up to \$1,500)
- **額外價值\$1,000「飲食現金券」** - 錦綉花園業主尊享
An additional \$1,000 F&B Coupons - exclusively to Fairview Park owners
- **免費使用康樂設施**，包括8個網球場、6個匹克球場及大型健身室等等
Free access to S&R facilities, including 8 tennis courts, 6 pickleball courts, and gym etc

* 提供分期付款計劃。
Installment plan is available.

* 「個人會籍」可**免費**申請配偶及子女卡，受條款、年齡及細則約束。
Individual member can apply for a complementary spouse and children cards, subject to special terms, conditions and age restrictions.

查詢詳情或預約參觀，歡迎致電 **2471 6333** 與會員部聯絡。

For enquiries or appointment of a club tour, please contact Membership Department at **2471 6333**.

俱樂部保留隨時修訂、撤回或取消此優惠，或修訂或取消以上優惠條款及細則之權利，而毋須事先通知，如有任何爭議，俱樂部保留最終之決定權。俱樂部對於因此等修訂、撤回或取消而引致或關連的任何損失概不負責。

The Club reserves the right to amend, withdraw or cancel the above offer, or amend or cancel these terms and conditions at any time without prior notice and reserves the right for final decision in case of any dispute. The Club shall not be liable for any loss arising from or in connection with such amendment, withdrawal or cancellation.

出版
Published by

錦綉花園鄉村俱樂部
Fairview Park Country Club

地址 : 香港新界元朗錦綉花園紅荷路
Address : Lotus Road, Fairview Park, Yuen Long, N.T., Hong Kong
電話 Tel. : 2471 6333
網址 Website: www.fvpclub.hk
電郵 E-mail : mbr2@fvpclub.hk

如對本刊物有任何意見，歡迎與會員部聯絡。

If you have any comments on this newsletter, please contact Membership Department.

俱樂部保留隨時修改本刊內之宣傳優惠或節目之權利，而毋須事先通知，如有任何爭議，俱樂部保留最終之決定權。

The Club reserves the right to amend/cancel the promotions or events on this newsletter without prior notice and reserves the right for final decision in case of any dispute.

